
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 9. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 461
Idet forligskredsen 07.02.12 vedtog, at det ikke skulle foretages flere VVM-un-
dersøgelser, før end der var penge til at gennemføre projekterne, bedes mini-
steren da oplyse, hvorfor der alligevel blev afsat penge til VVM-undersøgelser
på en omfartsvej omkring Ribe på rute 11 og omkring Haderup på rute 34,
men ikke på rute 54, Næstved – Rønnede, til trods for, at denne har langt me-
re trafik end de to førstnævnte.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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